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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr. 40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 15 

 

Rīgā, 2022. gada 1. aprīlī, pulksten 09:30. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Mārtiņš Ķeņģis, Linards Veide.   
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis.  
 
Padome sanākusi četru locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  

 
Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 
 

Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

2. Ziņojums par LRF darbību marta mēnesī – T. Markss. 
3. 2022. gada LRF budžeta projekta izskatīšana un apstiprināšana – A. Ozols. 
4. Latvijas BMX izlašu atlases kritēriju dalībai Eiropas un pasaules čempionātos projekta 

apstiprināšana – A. Ozols. 
5. Kvotu sadalījuma kārtības 2022. gada BMX Pasaules čempionātam apstiprināšana – A. Ozols. 
6. Aizkraukles novada pašvaldības sporta aģentūras iesnieguma izskatīšana par iestāšanos 

biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija”. 
7. LRF šosejas un MTB sacensību organizatoru noteikumu 2022. gadam apstiprināšana – T. 
Markss. 

8. Par biedrības “Belo Cycling project” izslēgšana no LRF  – T. Markss. 
9. Par dalību Eiropas Riteņbraukšanas savienības kongresā – S. Āķis. 
10. Par LRF biedru sapulces norisi – T. Markss. 

 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 14 

apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Mārtiņam, Ķeņģim un Linardam 

Veidem par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 14 redakciju. 
 

2. Ziņojums par LRF darbību marta mēnesī – T. Markss. 
T. Markss veic ziņojumu par LRF darbību marta mēnesī, norādot uz sadarbību ar Latvijas Sporta 
federāciju padomi, Latvijas Olimpisko komiteju un Izglītības un zinātnes ministriju, Igaunijas un 

Lietuvas Riteņbraukšanas federācijām. T. Markss izsaka priekšlikumu no LRF puses sagatavot 
vēstuli Izglītības uz zinātnes ministrijai, kā arī Nacionālajai sporta padomei, kurā lūgt papildus 



LRF Padomes sēdes protokols Nr.15 2 

 

finansējumu LRF pamatdarbības nodrošināšanai un nacionālo izlašu dalības nodrošināšanai 
pasaules čempionātā šosejas, MTB un BMX riteņbraukšanā, pamatojot to ar olimpiskās 

kvalifikācijas cikla sākumu. T. Markss norāda, ka pavadvēstulei ir pievienojama izdevumu tāme.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Mārtiņam, Ķeņģim un Linardam 

Veidem par,  NOLEMJ: 
2.1. Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
2.2. Uzdot T. Marksam sagatavot vēstuli un izdevumu tāmi Izglītības un zinātnes ministrijai, kā 

arī Nacionālajai sporta padomei, lūdzot piešķirt papildus finansējumu LRF pamatdarbības 
nodrošināšanai, un nacionālo izlašu dalības nodrošināšanai pasaules čempionātā šosejas, MTB, 
BMX riteņbraukšanā.  

 
3. 2022. gada LRF budžeta projekta izskatīšana un apstiprināšana – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto 2022. gada LRF budžeta 

projektu. A. Ozols iepazīstina ar kopējām ieņēmumu un izdevumu pozīcijām, kā arī 
proporcionālo LOK un LSFP piešķirto valsts finansējuma sadalījumu starp biroju, šosejas/MTB un 
BMX riteņbraukšanas veidiem. A. Ozols, T. Markss un A. Bēcis detalizētāk iepazīstina ar 
ieņēmumu un izdevumu pozīcijām par BMX un šosejas/ MTB sadaļām. Padomes locekļi un 

uzaicinātie diskutē par sagatavoto LRF budžeta projektu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Mārtiņam, Ķeņģim un Linardam 

Veidem par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt 2022. gada LRF budžetu.  
 

4. Latvijas BMX izlašu atlases kritēriju dalībai Eiropas un pasaules čempionātos 
projekta apstiprināšana – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus ar sagatavotajiem Latvijas BMX jaunatnes un pieaugušo 

izlašu atlases kritērijiem dalībai 2022. gada Eiropas un pasaules čempionātos. A. Ozols informē 
par izlašu veidošanas principiem, norādot, ka sportisti, kuri izpildīs atlases kritērijus, saņems 
līdzfinansējumu, kā arī starta un brīvā laika formastērpus no LRF. Padomes locekļi un uzaicinātie 

diskutē par sagatavotajiem kritēriju projektiem.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Mārtiņam, Ķeņģim un Linardam 

Veidem par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt Latvijas BMX izlašu atlases kritērijus dalībai 2022. gada Eiropas un pasaules 
čempionātos.  

 
5. Kvotu sadalījuma kārtības 2022. gada BMX Pasaules čempionātam apstiprināšana 
– A. Ozols. 

A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par sagatavoto Latvijas kvotu kritēriju 
projektu startam 2022. gada BMX Pasaules čempionātā. A. Ozols norāda, ka kā atlases kritērijs 
kvotu noteikšanai tiks vērtēts UCI individuālais rangs uz 04.07.2022. Padomes locekļi un 

uzaicinātie diskutē par kvotu aizpildīšanas kārtību un Latvijai piešķirtajām kvotām dalībai BMX 
Pasaules BMX čempionātā.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Mārtiņam, Ķeņģim un Linardam 
Veidem par,  NOLEMJ: 
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Apstiprināt  kvotu sadalījuma kārtību Latvijas sportistiem dalībai 2022. gada BMX Pasaules 
čempionātā.  

 
6. Aizkraukles novada pašvaldības sporta aģentūras iesnieguma izskatīšana par 
iestāšanos biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija”. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar Aizkraukles novada pašvaldības sporta 
aģentūras sagatavoto iesniegumu par tās uzņemšanu biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas 
federācija”. T. Markss informē, ka Aizkraukles novada pašvaldības sporta aģentūra pēc 

pašvaldību teritoriālās reformas ir pārņēmusi Pļaviņu novada pašvaldības, kas iepriekš bija LRF 
juridiskais biedrs, funkcijas sporta jomā. T. Markss aicina padomes locekļus balsot par 
Aizkraukles novada pašvaldības sporta aģentūras uzņemšanu biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas 

federācija”, nosakot biedra gada maksu padomes apstiprinātajā apmērā, bet atbrīvojot no 
biedra iestāšanās maksas.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Mārtiņam, Ķeņģim un Linardam 
Veidem par,  NOLEMJ: 
Uzņemt Aizkraukles novada pašvaldības sporta aģentūru biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas 
federācija”, nosakot biedra gada maksu padomes apstiprinātajā apmērā, bet atbrīvojot no 

biedra iestāšanās maksas.  
 
7. LRF šosejas un MTB sacensību organizatoru noteikumu 2022. gadam 

apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto LRF šosejas un MTB 
sacensību organizatoru noteikumu projektu. T. Markss norāda, ka noteikumu projekts ir 

apstiprināts šosejas un MTB organizatoru komisijā, par to informējot arī sacensību rīkotājus. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par sagatavoto noteikumu projektu. M. Ķeņģis aicina 
precizēt noteikumus, atceļot 2. punkta apakšpunktu, kas atļauj organizatoram neizmaksāt 

naudas balvas sievietēm, ja dalībnieču skaits nesasniedz sešas sportistes.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Mārtiņam, Ķeņģim un Linardam 

Veidem par,  NOLEMJ: 
7.1. Konceptuāli apstiprināt LRF šosejas un MTB sacensību organizatoru noteikumus 2022. 
gadam. 

7.2. Uzdot T. Marksam veikt grozījumus noteikumos, atceļot 2. punkta apakšpunktu, kas atļauj 
organizatoram neizmaksāt naudas balvas sievietēm, ja dalībnieču skaits nesasniedz sešas 
sportistes.  

 
8. Par biedrības “Belo Cycling project” izslēgšana no LRF  – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par nepieciešamību no LRF biedru vidus 

izslēgt biedrību “Belo Cycling project”, pamatojot to ar biedrības darbības izbeigšanu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Mārtiņam, Ķeņģim un Linardam 

Veidem par,  NOLEMJ: 
Izslēgt biedrību “Belo Cycling project” no LRF biedru vidus, ņemot vērā biedrības darbības 
izbeigšanu.  
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9. Par dalību Eiropas Riteņbraukšanas savienības kongresā – S. Āķis. 

S. Āķis informē padomes locekļus un uzaicinātos par savu dalību Eiropas Riteņbraukšanas 
savienības (UEC) kongresā. S. Āķis norāda, ka kongresa dalībnieki tika iepazīstināti ar UEC 
darbības rezultātiem 2021. gadā, kā arī darbības plāniem 2022. gadā. S. Āķis norāda, ka 

kongresā daudz uzmanības tika veltītas atbalstam Ukrainas Riteņbraukšanas federācijai.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Mārtiņam, Ķeņģim un Linardam 

Veidem par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai S. Āķa ziņojumu. 
 

10.  Par LRF biedru sapulces norisi.  
T. Markss informē padomes locekļus par gaidāmo LRF biedru sapulces norisi, kas norisināsies 
21. aprīlī tiešsaistes formātā google meet platformā. T. Markss iepazīstina ar sapulces norises 

plānu. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF biedru sapulces norises plānu. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Mārtiņam, Ķeņģim un Linardam 
Veidem par,  NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
 
Padome darbu beidz pulksten 11:15. 

 
 
Sandis Āķis       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 

Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

      
Mārtiņš Ķeņģis     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 
Linards Veide 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 

 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


